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Zápis z rokovania Výboru 

Vedenie rokovania: MUDr. Hedviga Pivovarníková, prezidentka SSKB 
Zápis: MUDr. Daniel Magula, CSc., vedecký sekretár 
Dátum konania: 27. 11. 2023 – pondelok 
Čas: 15:30 hod. – 17:30 hod. 
Miesto: ONLINE rokovanie 

Prítomní účastníci 

Výbor 

MUDr. Hedviga PIVOVARNÍKOVÁ (hPIV) 
Ing. Vladimír HERIBAN, PhD., MBA, MSc. (vHER) 
MUDr. Daniel MAGULA, CSc. (dMAG) 
RNDr. Mária KAČÁNIOVÁ (mKAČ) 
Ing. Jana NETRIOVÁ, PhD., MPH (jNET) 
MUDr. Peter SEČNÍK, PhD. (pSEČ) 
RNDr. Mgr. Marko KAPALLA, PhD. (mKAP) 
MUDr. Jana ŠALIGOVÁ (jŠAL)    

Prizvaní  
Ing. Ján BALLA (BALj) 
Prof. MUDr. Dušan DOBROTA, PhD. (dDOB) 

Dozorná rada MUDr. Milan REBEK (mREB) 

Neprítomní účastníci 

Výbor - 

Dozorná rada MUDr. Mária OSTROŽLÍKOVÁ (mOST) 
Ing. Beáta HVOZDOVIČOVÁ, MBA (bHVO) 

 

Navrhnutý program 

  

1. Otvorenie, privítanie zúčastnených – hPIV 

2. Príprava kurikula pre špecializačné štúdium lekárov v odbore klinická biochémia – prof. 
MUDr. Dušan Dobrota, PhD. – dDOB 

3. MedTech – odpoveď na vhodnosť hotela PATRIA – info mKAČ 
4. Zaevidovať Kongres SSKB s miestom konania do Kalendára akcií do 30. 11. 2023 – mKAČ, 

hPIV 
5. Finálny rozpočet konferencie LABKVALITA 2023 – po úpravách – mKAČ, jNET 
6. Dotazníky spokojnosti – nové návrhy a aktualizácia na Kongres 2024, správa garanta – 

hPIV 
7. Kreatinín – odporúčanie na web – pSEČ + VSSKB 
8. LDL cholesterol – priame meranie v.s. výpočet, odporúčanie na web – VSSKB 
9. EFLM Akadémia – info o preverení súladu, či noví záujemcovia o Akadémiu EFLM sú aj 

členmi SSKB – BALj 
10. Ponuky agentúr na prípravu Kongresu 2024 – vyhodnotenie – mKAČ 
11. Príprava podkladov (zoznam) jubilantov - ocenených v roku 2024 v termíne do 11.1.2024 

– vHER 
12. Aktualizácia členskej základne za r. 2023 – žiadať začiatkom r.2024 (info na zasadaní 

VSSKB 11. 1. 2024) – vHER 



 

Zápis z rokovania Výboru SSKB Strana 2 z 8 Vytvorené dňa 27.11.2023 

Slovenská spoločnosť klinickej biochémie 
organizačná zložka SLS 

Cukrová 3, 813 22 Bratislava 1 

13. Návrhy a príprava tematických okruhov na Kongres 2024 – VSSKB – termín do 
11. januára 2024 – do zasadania VSSKB – všetci 

14. Finalizácia programu Kongresu 2024 + s potvrdenými prednášajúcimi do konca mája 
2024 – všetci 

15. Príspevky do kongresového čísla časopisu LD – do konca júna 2024 – členovia VSSKB 
zodpovední za oslovených prednášateľov 

16. Zvážiť posterovú sekciu v zmysle určenia včasného deadlinu – VSSKB 
17. Osloviť navrhnutého hosťa EFLM – napr. prof. Jovičič – BALj 
18. RȎZNE 
19. Navrhovaný termín 11. 1. 2024 (štvrtok) o 15:30 hod. on line resp. na mieste vo 

vybranom hoteli 

Privítanie prítomných 

Prezidentka hPIV – privítanie členov Výboru na rokovaní Výboru SSKB, hPIV konštatovala, že 
výbor je uznášaniaschopný, prítomných je všetkých 8 členov výboru. Prítomný je jeden člen 
Dozornej rady a prítomní sú aj prizvaní Ing. Balla a prof. Dobrota. 

Rokovanie k jednotlivým bodom navrhnutého programu   

K bodu 2: 

Prezidentka SSKB hPIV privítala na rokovaní Výboru SSKB prof. MUDr. Dušana Dobrotu, PhD., 
ktorý poskytol informácie o príprave náplne špecializačného štúdia pre lekárov v odbore klinická 
biochémia. 

dDOB uviedol, že bol pred mesiacom menovaný Ministerstvom zdravotníctva SR za gestora per 
špecializačný odbor klinická biochémia poverený prípravou dokumentácie k náplni 
špecializačného štúdia v odbore klinická biochémia pre lekárov (úprava minimálnych 
štandardov), ktoré v súčasnosti prebieha na Jesseniovej lekárskej fakulte UK (JLF UK) v Martine 
a na SZU v Bratislave. Úloha je zo strany MZ SR termínovaná do 15.12.2023. dDOB je poverený 
ako vedúci gestorskej skupiny, v ktorej by mali byť zastúpení odborníci z iných vysokoškolských 
vzdelávacích ustanovizní venujúcich sa vzdelávaniu v tomto odbore, t.j. z JLF UK Martin – prof. 
MUDr. D. Dobrota, PhD., zo SZU BA – navrhovaný člen prof. MUDr. RNDr. G. Kováč, CSc.), ďalšími 
členmi gestorskej skupiny majú byť : hlavný odborník MZ SR pre klinickú biochémiu (prof. MUDr. 
S. Oravec, CSc.) a prezidentka odbornej spoločnosti SSKB ( MUDr. H. Pivovarníková). Informoval, 
že v súčasnosti je zaradených v špecializačnom odbore klinická biochémia na JFL UK v Martine 
celkom 21 lekárov, z toho 11 aktívnych a ďalších 10 má prerušené špecializačné štúdium 
(materské a rodičovské dovolenky). Vo vzdelávaní lekárov uvažuje dDOB využiť aj získaný 
edukačný grant od fy Beckman Coulter, z ktorého by boli dotované honoráre resp. cestovné 
náklady pre odborníkov v klinickej biochémii z praxe (mimo zamestnancov JLF UK v MT), ktorých 
uvažuje dDOB zapojiť do vzdelávacieho procesu v postgraduálnom štúdiu v klinickej biochémii. 
dDOB v prvotnom návrhu, ktorý práve rozoslal členom Výboru SSKB, požiadal o stanovisko k 
predloženému návrhu. Navrhuje prijať český model vzdelávania v klinickej biochémii, s 30 
mesiacmi absolvovania tzv. interného kmeňa a následne 24 mesiacmi vlastnej špecializačnej 
prípravy v klinickej biochémii, pričom v slovenskej verzii navrhuje aj skrátenie celého 
špecializačného štúdia na 4 až 4,5 roka + pridanie chýbajúceho modulu klinickej imunológie a 
klinickej mikrobiológie, ktoré český model v špecializačnom kurikulu nezahŕňa. K návrhu  
prebehla krátka diskusia. Na otázku, či sa návrh týka aj minimálnych štandardov v klinickej 
biochémii pre nelekárov, dDOB odpovedal, že nie. Predpokladá, že toto sa bude riešiť asi 
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v budúcnosti. BALj - poznamenal, že curriculum EFLM uvažuje s dĺžkou štúdia 5 rokov. hPIV – 
navrhuje zaslať materiály na preštudovanie aj MUDr. E. Ďurovcovej , PhD., ktorá pôsobí na UPJŠ 
v Košiciach. dMAG vyslovil súhlasné stanovisko s implementáciou interného kmeňa do výučby 
klinickej biochémie, čo by zrejme zvýšilo atraktivitu pre lekárov. pSEČ – skonštatoval na základe 
skúseností z Českej republiky, že internistický kmeň by mal byť základom aj pre klinickú 
biochémiu. Zároveň upozornil, že v Čechách po absolvovaní internistického kmeňa viacerí lekári 
zmenili smerovanie od klinickej biochémie k iným interným odborom. Pre absolventov lekárskej 
fakulty pri rozhodovaní sa na prácu na oddeleniach klinickej biochémie, by mohlo byť 
internistický kmeň atraktívny aj preto, že so špecializáciou z klinickej biochémie by mohli 
pracovať aj v metabolickej ambulancii, prípadne sa venovať klinickej problematike acidobázickej 
rovnováhy, výživy, interpretácii liečiv v nemocniciach atď. dMAG – uviedol, že dôležité je 
zapísanie definitívnej špecializácie, ktorou by bola v každom prípade klinická biochémia (a v jej 
kurikule interný kmeň). hPIV – tiež uviedla pozitívne skúsenosti spred rokov u lekárov, ktorí 
začínali s internou medicínou (vtedy prvostupňová špecializácia) a pokračovali v klinickej 
biochémii. Vracia sa to akoby k pôvodnému modelu spred rokov, vhodné by bolo zohnať 
materiály k špecializačnému štúdiu klinickej biochémie z tohto obdobia (70-roky 20. storočia). 
Navrhla zároveň spoločné osobitné rokovanie, nakoľko vyžaduje podrobnejšie rozdiskutovanie 
celého návrhu. dDOB súhlasil s osobitným stretnutím, upozornil však na krátkosť času a termínu, 
ktoré zadalo MZ SR, i keď pravdepodobne by akceptovalo predlžený termín (nakoľko požiadavku 
zadalo iba pred mesiacom), najneskôr do konca januára 2024. Diskusia bola ukončená s návrhom 
na zvolanie osobitného stretnutia k tejto problematike – ktorého termín dohodne hPIV a dDOB, 
ideálne ešte do vianočných sviatkov. 

K bodu 3: 

mKAČ – oboznámila členov výboru, že doposiaľ nie je žiadne stanovisko zo strany MedTech-u 
k zadanej lokalite konferencie (hotel PATRIA), dokonca na stránke je oznámenie, že predlžujú čas 
na vydanie stanoviska na 35 dní. Tzn., že môžeme najskôr očakávať stanovisko do 11. decembra 
2023 (keďže sme podali otázku ohľadom kompliantnosti lokality 6. 11. 2023). Zároveň 
odpovedala aj na otázky dotazníka MedTech-u k spokojnosti s ich agendou, kde popísala aj 
negatívne skúsenosti pri organizovaní tohtoročnej Labkvality. 

K bodu 4: 

hPIV – aké miesto teda uviesť do Kalendára podujatí SLS? mKAČ – zarezervovala okrem hotela 
PATRIA aj hotel CHOPOK na termín 6. – 8 .10. 2024. dMAG – navrhol napísať – miesto konania 
vyhradené. hPIV preverí potrebu, resp. formu zapísania miesta konania na sekretariáte SLS, ktorý 
bude kontaktovať. 

K bodu 5: 

mKAČ a jNET predložili finálny rozpočet konferencie LABKVALITA 2023 ešte na minulom výbore. 
S definitívnou platnosťou bude možné rozpočet uzavrieť až v marci 2024, po podaní daňového 
priznania Slovenskou lekárskou spoločnosťou (jNET). Na strane príjmov bol pozitívne zmluvne 
ukotvený aj príspevok od fy Beckman, účtovne však firma komunikovala priamo s ekonomickým 
oddelením SLS (mKAČ). 

K bodu 6: 

hPIV – požiadala mKAČ o zaslanie Dotazníka spokojnosti za účelom úpravy otázok dotazníka.  
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K bodu 7: 

Odborné odporúčanie na vyšetrovanie kreatinínu enzymaticky – pSEČ po vypracovaní zverejní 
na webe SSKB. 

K bodu 8: 

hPIV požiadala pSEČ o zverejnenie zaslanej práce MUDr. R. Gaška k problematike stanovenia LDL-
cholesterolu výpočtovou metódou na webe SSKB, v časti odborné stanoviská (aj uvedením 
súhlasu autora). 

K bodu 9: 

BALj podal informáciu o stave a pohyboch členstva v EFLM Academy. Minulý rok sme mali 21 
členov, odhlásil sa F. Štefanec. Prihlásilo sa 14 nových členov, BALj ich výboru predložil aj 
menovite. BALj požiadal p. Spustovú zo SLS, aby overila u záujemcov súbežné členstvo v SSKB, 
potvrdení zo strany SLS boli všetci záujemcovia ako členovia, z toho sa do SSKB prihlásili de novo 
3 členovia (cez členstvo v EFLM Academy). Zároveň informoval, že i na slovensko-moravských 
dňoch neboli ako sponzori uvedené tie väčšie spoločnosti, organizujúca agentúra AMEDI 
potvrdila, že sú isté problémy zo strany MedTech-u. 

K bodu 10: 

mKAČ oslovila 7 firiem, okrem I.D.L. Company, aj Progres, Tajpan, Kami, Amedi, Pharmi-Profi 
a podľa odporučenia vHER aj GrapePR. Progres a Tajpan písomne odpovedali, že v danom čase 
už majú obsadené kapacity, p. Kamenická z agentúry KAMI – pri požiadavke na vypracovanie 
podkladov pre výberové konanie uviedla ako dôvod nedostatok času, akceptovala by dohodu na 
priamo.  . Amedi sa neozvala, GrapePR vzhľadom na neskôr zaslanú ponuku a podklady si 
vyžiadali ešte dodatočne čas – cca 1 týždeň, do konca týždňa dajú ponuku. Ostatné ponuky mKAČ 
preposlala členom výboru. Detailná ponuka na projekt od Pharmi-Profi je vyčíslená na 7 200 € 
s DPH + zúčtovanie hodín na prípravu, čiže ponuka by mala byť finálna, avšak za spravovanie 
samostatného registra účastníkov si nacenili ešte ďalšiu položku. S agentúrou I.D.L. Company – 
prebiehala opakovaná komunikácia s p. Idlbekovou, pretože si žiadala pomerne veľa informácií, 
avšak čo sa týka mobilnej aplikácie – nemajú s tým žiadne skúsenosti, robili by to iba 
subdodávateľsky. 

mKAČ zaslala ex propriae industriae ešte aj žiadosť na pre-rezerváciu do hotela Chopok, zistené 
rozdiely v cene ubytovania – agentúry poslali za rovnaké ubytovanie vyššie ceny, ako zaslali 
priamo z hotela Chopok pre mKAČ. 

Aj p. Maličká – odporúča z pohľadu MedTech-u- hotel v meste. 

mKAČ otázka na BALj – za akých podmienok môže poskytnúť EFLM záštitu. BALj – na požiadanie 
k tejto otázke zatiaľ nedostal žiadnu odpoveď, resp. vyhýbavú odpoveď zo sekretariátu EFLM – 
s odporučením obrátiť sa priamo na prof. Eser Sozmen – na otázku – či je nutné na poskytnutie 
záštity EFLM schválenie CVS (MedTech-u), v prípade, že bude z EFLM exekutívy pozvaný nejaký 
zástupca. 
mKAP – odporúča organizovať odborné akcie bez vyjadrenia MedTech-u. 

BALj – online sa zúčastnil na zasadnutí EFLM, na ktorom bolo prijaté rozhodnutie prijať za 
korporátnych členov EFLM veľké diagnostické spoločnosti (Roche, Siemens, a i.) Zostáva otázkou, 
či takto budú dostupné dostatočné  finančné zdroje na podporu lokálne organizovaných podujatí. 
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hPIV – odporučila ešte vyčkať na ponuku GrapePR. Predrezervované sú predbežne dva hotely 
Patria a aj Chopok,  odporúča ponechať pokiaľ možno usporiadanie kongresov a konferencií aj 
naďalej do oblasti Vysokých, resp. Nízkych Tatier a lokálne ponuky hotelov zatiaľ nezvažovať. 

vHER – informoval, že sa ako parciálny účastník zúčastnil valného zhromaždenia SEDMY, ktorá 
plánuje prihlásiť sa v dohľadnom čase prezidentke SSKB ako kolektívny záujemca o účasť 
v odbornej pracovnej skupine pracujúcej na aktualizácii Zoznamu zdravotníckych výkonov v časti 
024 – klinická biochémia. Otázky sponzoringu SSKB v tom čase ešte neboli riešené, rozhodnutie 
k týmto otázkam prijmú počas ďalšieho rokovania. Čo sa týka Ceny profesora Ivana Pecháňa, 
jednotlivé spoločnosti budú postupovať individuálne. Mali by nám dať vedieť, či a akým 
spôsobom budú sponzorovať podujatia organizované SSKB. 

hPIV – uvažovala aj nad sponzoringom iných firiem, ako diagnostických, pokiaľ budú pretrvávať 
problémy, resp. neistota. 

vHER – navrhol riešenie, že by bolo vhodné z našej strany pripravovať na našich odborných 
akciách odborné bloky napojené na klinickú medicínu a prizývať príslušné farmaceutické firmy. 
Ohľadom záštity EFLM nad našimi podujatiami sa priklonil k názoru mKAP, t.j. organizovať 
podujatia ako podujatia národné, ktoré by EFLM mohlo podporiť. hPIV – by však toto rada mala 
potvrdené, aby sme sa vyhli dohadom a neistote. vHER – pripomenul, že sa zmenili pravidlá (od 
septembra t.r.) pri organizovaní konferencií na lokálnej úrovni, pri ktorých by nebolo potrebné 
žiadať súhlas MedTech-u. SK-MED by mohli za týchto okolností takto organizované 
konferencie/kongresy podporiť. Keďže na zasadnutiach MedTech-u sa zúčastňuje SK-MED, ktorý 
nemal dôvod nám zmenu pravidiel oznamovať, čo sme my ako odborná spoločnosť zase nemali 
šancu zistiť (členmi MedTechu sú totiž firmy, nie však odborné spoločnosti (mKAČ). 

hPIV – vyčkáme na odpoveď EFLM a MedTech-u, podľa toho sa následne rozhodneme a budeme 
pripravovať konferenciu. 

K bodu 11: 

hPIV požiadala o prípravu podkladov – zoznam jubilantov, ktorí by mohli byť navrhovaní na 
ocenenia v roku 2024 do 11. 1. 2024 – vHER. 

K bodu 12: 

hPIV požiadala vHER o aktualizáciu členskej základne za r. 2023 – požiadať SLS začiatkom r.2024, 
informáciu podať na rokovaní VSSKB 11. 1. 2024) – vHER 

K bodu 13: 

hPIV požiadala členov výboru o návrhy a prípravu tematických okruhov na Kongres 2024 – 
s termínom do 11. januára 2024 – do zasadania VSSKB. 

K bodu 14: 

Program Kongresu 2024 finalizovať aj s potvrdenými prednášajúcimi a prednáškami do konca 
mája 2024 – všetci. 

K bodu 15: 

hPIV sa informovala, či sú už príspevky do najbližšieho čísla časopisu Laboratórna diagnostika 
1/2024, do decembra treba porozmýšľať o príspevkoch.  
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K bodu 16: 

hPIV – posterovú sekciu zvážime podľa počtu posterov, cena za prenájom TouchTable je pomerne 
vysoká. 

K bodu 17: 

Podľa návrhu BALj na pozvanie hosťa z EFLM na kongres 2024 uvažuje výbor s pozvaním prof. 
Jovičičovej zo Srbska. 

BALj – upozornil, že ak by sme pozvanie reprezentanta z EFLM riešili cez aplikáciu, návrh musíme 
podať do decembra t.r. V prípade kladného stanoviska EFLM na vyslanie hosťa na kongres, by 
náklady na cestu uhrádzali z EFLM. Ak by z EFLM pozvanie neschválili, zostáva možnosť stále 
pozvať hosťa za vlastné prostriedky. Po prebehnutej diskusii bolo dohodnuté, aby sme pozvali 
prof. Jovičič a výbor poveril BALj zaslať cez aplikáciu požiadavku s vyznačením na prof. Jovičičovú. 
Súčasne je potrebný záujem aj zo strany pozvaného, čo BALj súčasne overí priamym 
informatívnym listom adresovaným na profesorku Jovičič. V prípade neschválenia by pozvanie 
prebehlo na náklady SSKB. 

K bodu 6:  

Rôzne 

hPIV sa informovala u mKAČ na cenové požiadavky na reklamu do časopisu Laboratórna 
diagnostika, nakoľko firma SEBIA má záujem inzerovať v časopise aj opakovane, resp. pravidelne. 
Možno osloviť aj iných inzerentov. 

mKAČ – informovala, že zatiaľ zo SLS neprišli zmluvy pre organizátorov konferencie, ktorým boli 
schválené zo strany SSKB odmeny za organizáciu Labkvality. hPIV – odporučila mKAČ obrátiť sa 
na SLS a požiadať ich o vystavenie zmlúv a ich realizovanie. 

Predbežný termín a miesto nasledujúceho rokovania Výboru SSKB 

Termín najbližšieho rokovania Výboru SSKB – 11. 1.2024 (štvrtok) o 15:30 hod. ONLINE 
(prípadne v hoteli, v ktorom sa bude konať kongres SSKB). 

Prehľad plnenia úloh z predchádzajúcich rokovaní Výboru SSKB a nové úlohy  

Zostávajúce úlohy z predchádzajúcich rokovaní výborov – prehľad plnenia 

Úlohy z rokovaní výborov SSKB spred 30.10.2023  Zodpovedá 

1. Doriešiť zmluvne budúcu finančnú podporu Ceny profesora 
Pecháňa 
v procese riešenia, zatiaľ nepredložené 

vHER 

2. Aktualizovať zmenu volebného systému v stanovách SSKB 
zatiaľ nepredložené 

hPIV + 
dMAG 

3. Inicializovať proces zaradenia nového testu na mierne traumatické 
poškodenie mozgu do Zoznamu zdravotníckych výkonov 
zatiaľ nesplnené – členom V-SSKB podaná iba prvotná informácia 

hPIV, vHER 

4.  Prerokovať návrhy na aktualizáciu členov Komisie MZ SR pre 
prípravu Zoznamu zdravotníckych výkonov za odbor klinická 
biochémia 
zatiaľ nepredložené 

hPIV, vHER 
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Nové úlohy z rokovania Výboru SSKB 27.11.2023 

Úlohy z rokovania Výboru SSKB z 30. 10. 2023 Zodpovedá 

1. Posúdenie vhodnosti lokality konania kongresu SSKB 2024 zo 
strany MedTech-u vopred po dodaní zoznamu hotelov pre 
potenciálne miesto konania 
v procese riešenia, zatiaľ nepredložené 

mKAČ, hPIV 

Priebežne 

2. Po definitívnom určení miesta a termínu konania kongresu SSKB 
zahlásiť podujatie do Kalendára vedeckých podujatí SLS – do 30. 
11. 2023 
zatiaľ neaktuálne, presun do úlohy č.2/2023_11_27 

dMAG, hPIV 

Úlohy z rokovania Výboru SSKB 7. 11. 2023 Zodpovedá 

1. Výbor SSKB dal poverenie písomne zistiť na EFLM, za akých 
okolností poskytuje záštitu nad podujatiami  organizovanými 
národnými spoločnosťami (národnými, medzinárodnými, 
s medzinárodnou účasťou) a či je podmienkou aj súhlas MedTech-
u 
zatiaľ nemáme žiadnu odpoveď z EFLM 

BALj  

2. Pripraviť podľa jednotlivých položiek špecifikáciu organizačného 
zabezpečenia odborného podujatia v rozsahu komplexného 
zabezpečenia „full servis“, resp. „na kľúč“ a vyžiadať takéto 
cenové ponuky od viacerých dodávateľov kongresových služieb – 
I.D.L. Company, Agentúra KAMI,  TAJ-PAN, príp. iných 
predložené doposiaľ došlé ponuky, čaká sa ešte na ponuku 
GrapePR 

mKAČ 

3. Premyslieť návrhy na pozvanie reprezentanta EFLM, resp. IFCC na 
budúcoročný kongres  SSKB 
návrh na pozvanie prof. Jovičičovej 

hPIV, BALj, 
všetci  

4. Pripraviť návrh usmernenia, resp. odporúčania Výboru SSKB 
o stanovení kreatinínu enzymatickou metódou 
zatiaľ ešte nerealizované 

pSEČ 

Úlohy Zodpovedá 

Urgentné 

1. Zvolať osobitné stretnutie k prediskutovaniu materiálu 
k minimálnym štandardom pre špecializačné štúdium lekárov 
v odbore klinická biochémia predloženého prof. MUDr. D. 
Dobrotom, PhD. Termín stretnutia dohodne hPIV a dDOB, ideálne 
ešte do vianočných sviatkov 

hPIV, dDOB 



 

Zápis z rokovania Výboru SSKB Strana 8 z 8 Vytvorené dňa 27.11.2023 

Slovenská spoločnosť klinickej biochémie 
organizačná zložka SLS 

Cukrová 3, 813 22 Bratislava 1 

 

2. Prekonzultovať so SLS zaevidovanie kongresu SSKB 2024 do 
Kalendára odborných podujatí SLS, ktoré je termínované do 
30. 11. 2023, avšak aktuálne nie je Výboru SSKB známe miesto 
konania kongresu – očakávame vyjadrenie od MedTech-u 

hPIV  

3. Zverejniť na webe SSKB zaslanú prácu MUDr. R. Gaška 
k problematike stanovenia LDL-cholesterolu výpočtovou metódou, 
v časti odborné stanoviská (aj s uvedením súhlasu autora). 

pSEČ 

4. Písomne požiadať EFLM o vyslanie reprezentanta EFLM na 
kongres SSKB (s naším návrhom na pozvanie prof. Jovičičovej) – 
T: december 2023 

BALj 

Do najbližšieho Výboru 

5. Pripraviť zoznam jubilantov z členskej základne SSKB ako podklad 
pre návrhy ocenení členov SSKB. T: do 11. 1. 2024 

vHER 

6. Aktualizovať členskú základňu SSKB k 31. 12. 2023, požiadať SLS 
o túto informáciu začiatkom r. 2024, informáciu podať na rokovaní 
VSSKB 11. 1. 2024 

vHER 

7. Navrhnúť tematické okruhy odborných blokov na kongres SSKB 
2024 – T: do 11. 1. 2024  

všetci  

Priebežne 

8. Finalizovať program Kongresu 2024 aj s potvrdenými 
prednášateľmi a prednáškami – T: do konca mája 2024 

všetci 


